
Z A P I S N I K
SA JEDANAESTE SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE ŽABLJAK

ODRŽANE 24.12.2015. GODINE

PRISUTNO 26 odbornika, i to: Tomčić Vidoje, Zarubica Milorad, Minić Dijana, Pajović Tomo, Danilović Božidarka,
Marić Gligorije, Baranin Petar, Žugić Milutin, Grbović Veselin, Vojinović Žana, Šljivančanin Ognjen, Ćurić Miloš, Vojinović
Boško, Mrdak Jelena, Potpara Milorad, Anđelić Mitar, Pješivac Peko, Ćetković Milanko, Popović Pero, Popović Beba,
Obradović Savo, Kasalica Sekule, Milićević Nikola, Šljivančanin Ivana, Vuković Aleksandra i Tomčić Mirčeta.

ODSUTNO 5 odbornika, i to: Bulić Radule, Stijepović Milojka, Anđelić Novak, Kasalica Milinko i Kasalica Relja.

Sjednici Skupštine, pored odbornika, prisustvovali su Vukićević Veselin, predsjednik opštine, Jakšić Vasilije,
potpredsjednik opštine, Ostojić Milika, glavni administrator, Knežević Slađana, sekretar Sekretarijata za upravu i društvene
djelatnosti, Bojović Jelena, sekretar Sekretarijata za finansije i ekonomski razvoj, Zeković Sava, sekretar Sekretarijata za
uređenje prostora, zaštitu životne sredine i komunalno stambene poslove, Nikolić Borislav, direktor Stručne službe
Turističke organizacije opštine Žabljak, Popović Drago, komandir Službe zaštite, Slavuj Dragan, načelnik Odeljenja
bezbjednosti Žabljak, Golubović Igor, rukovodilac FC Distribucija Region 7 i Danilović Đorđije, predstavnik Uprave za šume-
Područna jedinica Žabljak.

Rad sjednice pratili su predstavnici sredstava javnog informisanja.

Sjednica Skupštine je počela u 10 sati.

Sjednicom Skupštine je predsjedavao Tomčić Vidoje, predsjednik Skupštine.

Prije početka sjednice, predsjedavajući je konstatovao da, shodno Poslovniku, postoji kvorum i da Skupština može
da radi i punovažno odlučuje.

Prije prelaska na utvrđivanje dnevnog reda predsjednik Skupštine je dao na usvajanje Zapisnik sa desete
sjednice Skupštine opštine Žabljak održane 30.septembra 2015.godine.

Skupština je usvojila, bez primjedbi, Zapisnik sa desete sjednice Skupštine opštine Žabljak, održane
30.septembra 2015.godine (glasalo je 25 odbornika, 25 odbornika je bilo "za").

U radu Skupštine proceduralno je učestvovao odbornik: Tomčić Mirčeta.

Odbornica Stijepović Milojka je obavijestila Skupštinu da odbornici Demokratskog fronta neću učestvovati u radu
Skupštine.

Predsjednik Skupštine je obavijestio odbornike da je predlagač povukao 17 i 18 tačku predloženog dnevnog reda, i
to: "Predlog Odluke o privremenom obrazovanju Mjesne zajednice i Predlog Odluke o privremenom imenovanju organa u
Mjesnoj zajednici".

Predsjednik Skupštine je obavijestio odbornike da je predlagač predložio dopunu dnevnog reda, pa da se poslije
tačke 24 predloženog dnevnog reda dodaju četiri nove tačke i to: Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Plan o
rješavanju stambenih potreba; Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o lokalnim komunalnim taksama; Predlog
Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o boravišnpoj taksi opštine Žabljak i Razrešenja i imenovanja a meterijal za
dopunu dnevnog reda je dostavljen odbornicima.

Predsjedavajući je predložio dnevni red.

Skupština je sa 26 glasova "za", utvrdila sledeći

D N E V N I R E D
1. Odbornička pitanja
2. Predlog Odluke o usvajanju Programa rada Skupštine opštine Žabljak za 2016.godinu
3. Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o budžetu opštine Žabljak za 2015 godinu
4. Predlog Odluke o budžetu opštine Žabljak za 2016 godinu
5. Predlog Odluke o oslobađanju plaćanja obaveza po osnovu poreza na nepokretnosti za poljoprivredno zemljište

koje se koristi u poljoprivredne svrhe u 2016.godini
6. Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o porezu na nepokretnosti



7. Izvještaj o realizaciji progrema uređenja prostora opštine Žabljak za 2014.godinu
8. Izvještaj o stanju uređenja prostora za 2015.godinu
9. Predlog Programa uređenja prostora opštine Žabljak za 2016.godinu
10. Predlog Odluke o izmjenama Odluke o naknadi za dokompletiranje urbanističkih parcela
11. Predlog Odluke o prenosu prava svojine na građevinskom zemljištu na Kovačević Stojana
12. Predlog Odluke o prenosu prava svojine na građevinskom zemljištu na Radulović Dejana
13. Predlog Odluke o prenosu prava svojine na građevinskom zemljištu na Kovačević Dragišu
14. Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku o izmjenama i dopunama Statuta Turističke organizacije opštine

Žabljak
15. Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan Turističke organizacije opštine Žabljak za

2016.godinu
16. Predlog Odluke o donošenju Plana zaštite i spašavanja od požara za teritoriju Opštine Žabljak
17. Izvještaj o ostvarivanju Strateškog plana razvoja opštine Žabljak za period 2012-2016.godine
18. Informacija o stanju javnog reda i mira na području opštine Žabljak
19. Informacija o stanju distributivne mreže na teritoriji opštine Žabljak
20. Informacija o davanju koncesija i snadbijevanju seoskog domaćinstva ogrevnim drvetom za 2015.godinu
21. Informacija o pripremi zimske turističke sezone za 2015/2016.godinu
22. Razmatranje Inicijative naselja Pošćenski kraj za izmjenu granica NP "Durmitor"
23. Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Plan o rješavanju stambenih potreba
24. Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o lokalnim komunalnim taksama
25. Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o boravišnpoj taksi opštine Žabljak
26. Razrešenja i imenovanja

Skupština je počela sa radom po utvrđenom dnevnom redu.

PRVA TAČKA – ODBORNIČKA PITANJA

Odbornica Vuković Aleksandra postavila je tri odbornička pitanja Predsjedniku opštine, i to:
1. Koliko je koštala rekonstrukcija zgrade koju koristi JU Centar za kulturu Žabljak?
2. Zašto se zgrada koju koristi JU Centar za kulturu Žabljak ne nalazi na popisnoj listi imovine Opštine (stanje od

31.12.2014), iako je Opština kao investitor njene rekonstrukcije morala biti i njen vlasnik još prije deset godina?
3. Zašto Opština Žabljak, investiror rekonstrukcije zgrade koju koristi JU Centar za kulturu Žabljak, nije podnosila

zahtjev za izdavanje građevinske dozvole za rekonstrukciju nadležnom organu, kao što je po zakonu bila dužna, niti
zahtjev za formiranje komisije za tehnički pregled objekta po završenoj rekonstrukciji?

Odbornik Tomčić Mirčeta postavio je jedno odborničko pitanje, predsjedniku opštine, i to:
1. Na ime kojih poslova, u kojim iznosima i kojim licima je isplaćena naknada na ime izdataka po osnovu ugovora o

djelu iz budžeta opštine Žabljak tokom 2015.godine?

DRUGA TAČKA - PREDLOG ODLUKE O USVAJANJU PROGRAMA RADA SKUPŠTINE OPŠTINE ŽABLJAK ZA
2016.GODINU

Uvodne napomene dali su Tomčić Vidoje, predsjednik Skupštine i Baranin Petar, predsjednik Odbora za statut i
propise.

Pitanje je postavio odbornik: Kasalica Sekule.

Odgovor na postavljeno pitanje dao je Tomčić Vidoje, predsjednik Skupštine.

U pretresu nije učestvovao niko od odbornika.

Skupština je usvojila Predlog Odluke o usvajanju programa rada Skupštine opštine Žabljak za 2016.godinu
(glasala 24 odbornika, 24 odbornika su bila "za").

TREĆA TAČKA - PREDLOG ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O BUDŽETU OPŠTINE ŽABLJAK ZA
2015 GODINU

Uvodne napomene dali su Bojović Jelena, sekretar Sekretarijata za finansije i ekonomski razvoj i Zarubica Milorad,
predsjednik Odbora za finansije, privredu i razvoj.

Pitanje je postavio odbornik: Popović Pero.



Odgovor na postavljeno pitanje dala je Bojović Jelena, sekretar Sekretarijata za finansije i ekonomski razvoj.

U pretresu su učestvovali odbornici: Vuković Aleksandra, Ćetković Milanko, Tomčić Mirčeta i Zarubica Milorad, kao
i Bojović Jelena, sekretar Sekretarijata za finansije i ekonomski razvoj i Vukićević Veselin, predsjednik opštine.

U radu Skupštine replike su koristili odbornici: Ćetković Milanko i Zarubica Milorad.

U radu Skupštine proceduralno su učestvovali odbornici: Tomčić Mirčeta, Vuković Aleksandra i Zarubica Milorad.

Skupština je usvojila Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o budžetu opštine Žabljak za
2015.godinu (glasalo 26 odbornika, 17 odbornika je bilo "za" i 9 odbornika je bilo "protiv").

ČETVRTA TAČKA - PREDLOG ODLUKE O BUDŽETU OPŠTINE ŽABLJAK ZA 2016 GODINU

Uvodne napomene dali su Bojović Jelena, sekretar Sekretarijata za finansije i ekonomski razvoj i Zarubica Milorad,
predsjednik Odbora za finansije, privredu i razvoj.

Pitanja su postavili odbornici: Popović Pero i Tomčić Mirčeta.

Odgovor na postavljena pitanja dali su Bojović Jelena, sekretar Sekretarijata za finansije i ekonomski razvoj i
Vukićević Veselin, predsjednik opštine.

U pretresu su učestvovali odbornici: Vuković Aleksandra, Ćetković Milanko, Popović Pero, Tomčić Mirčeta i Pajović
Tomo, kao i Bojović Jelena, sekretar Sekretarijata za finansije i ekonomski razvoj i Vukićević Veselin, predsjednik opštine.

Skupština je usvojila Predlog Odluke o budžetu opštine Žabljak za 2016.godinu (glasalo 25 odbornika, 17
odbornika je bilo "za" i 8 odbornika je bilo "protiv")

PETA TAČKA - PREDLOG ODLUKE O OSLOBAĐANJU PLAĆANJA OBAVEZA PO OSNOVU POREZA NA
NEPOKRETNOSTI ZA POLJOPRIVREDNO ZEMLJIŠTE KOJE SE KORISTI U POLJOPRIVREDNE SVRHE U
2016.GODINI

Uvodne napomene dali su Bojović Jelena, sekretar Sekretarijata za finansije i ekonomski razvoj i Zarubica Milorad,
predsjednik Odbora za finansije, privredu i razvoj.

Pitanja nije bilo.

U pretresu nije učestvovao niko od odbornika.

Skupština je usvojila Predlog Odluke o oslobađanju plaćanja obaveza po osnovu poreza na nepokretnosti
za poljoprivredno zemljište koje se koristi u poljoprivredne svrhe u 2016.godini (glasalo 19 odbornika, 19 odbornika
je bilo "za").

ŠESTA TAČKA - PREDLOG ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O POREZU NA NEPOKRETNOSTI

Uvodne napomene dali su Bojović Jelena, sekretar Sekretarijata za finansije i ekonomski razvoj, Pajović Tomo,
član Odbora za Statut i propise i Zarubica Milorad, predsjednik Odbora za finansije, privredu i razvoj.

Pitanja nije bilo.

U pretresu nije učestvovao niko od odbornika.

Skupština je usvojila Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o porezu na nepokretnosti (glasala
22 odbornika, 17 odbornika je bilo "za" i 5 odbornika je bilo "uzdržano").

SEDMA TAČKA - IZVJEŠTAJ O REALIZACIJI PROGREMA UREĐENJA PROSTORA OPŠTINE ŽABLJAK ZA
2014.GODINU

Uvodne napomene dali su Zeković Sava, sekretar Sekretarijata za uređenje prostora, zaštitu životne sredine i
komunalno stambene poslove i Popović Pero, predsjednik Odbora za planiranje i uređenje prostora i komunalno stambenu
djelatnost.



Pitanja nije bilo.

U pretresu nije učestvovao niko od odbornika.

Skupština je usvojila Izvještaj o realizaciji programa uređenja prostora opštine Žabljak za 2014.godinu
(glasala 22 odbornika, 17 odbornika je bilo "za" i 5 odbornika je bilo "uzdržano").

OSMA TAČKA - IZVJEŠTAJ O STANJU UREĐENJA PROSTORA ZA 2015.GODINU

Uvodne napomene dali su Zeković Sava, sekretar Sekretarijata za uređenje prostora, zaštitu životne sredine i
komunalno stambene poslove i Popović Pero, predsjednik Odbora za planiranje i uređenje prostora i komunalno stambenu
djelatnost.

Pitanja nije bilo.

U pretresu nije učestvovao niko od odbornika.

Skupština je usvojila Izvještaj o stanju uređenja prostora za 2015.godinu (glasao 21 odbornik, 16
odbornika je bilo "za" i 5 odbornika je bilo "uzdržano").

DEVETA TAČKA - PREDLOG PROGRAMA UREĐENJA PROSTORA OPŠTINE ŽABLJAK ZA 2016.GODINU

Uvodne napomene dali su Zeković Sava, sekretar Sekretarijata za uređenje prostora, zaštitu životne sredine i
komunalno stambene poslove i Popović Pero, predsjednik Odbora za planiranje i uređenje prostora i komunalno stambenu
djelatnost.

Pitanja nije bilo.

U pretresu je učestvovao odbornik: Ćetković Milanko.

Skupština je usvojila Predlog Programa uređenja prostora opštine Žabljak za 2016.godinu (glasala 23
odbornika, 16 odbornika je bilo "za" i 7 odbornika je bilo "protiv").

DESETA TAČKA - PREDLOG ODLUKE O IZMJENAMA ODLUKE O NAKNADI ZA DOKOMPLETIRANJE
URBANISTIČKIH PARCELA

Uvodne napomene dao je Popović Pero, predsjednik Odbora za planiranje i uređenje prostora i komunalno
stambenu djelatnost.

Pitanja nije bilo.

U pretresu su učestvovali odbornici: Ćetković Milanko i Tomčić Mirčeta.

Skupština je usvojila Predlog Odluke o izmjenama Odluke o naknadi za dokompletiranje urbanističkih
parcela (glasala 23 odbornika, 18 odbornika je bilo "za" i 5 odbornika je bilo "uzdržano").

JEDANESTA TAČKA - PREDLOG ODLUKE O PRENOSU PRAVA SVOJINE NA GRAĐEVINSKOM ZEMLJIŠTU NA
KOVAČEVIĆ STOJANA

Uvodne napomene dali su Zeković Sava, sekretar Sekretarijata za uređenje prostora, zaštitu životne sredine i
komunalno stambene poslove i Popović Pero, predsjednik Odbora za planiranje i uređenje prostora i komunalno stambenu
djelatnost.

Pitanje je postavio odbornik: Zarubica Milorad.

Odgovor na postavljeno pitanje dao je Zeković Sava, sekretar Sekretarijata za uređenje prostora, zaštitu životne
sredine i komunalno stambene poslove.

U pretresu nije učestvovao niko od odbornika.



Skupština je usvojila Predlog Odluke o prenosu prava svojine na građevinskom zemljištu na Kovačević
Stojana (glasala 23 odbornika, 23 odbornika su bila "za").

DVANESTA TAČKA - PREDLOG ODLUKE O PRENOSU PRAVA SVOJINE NA GRAĐEVINSKOM ZEMLJIŠTU NA
RADULOVIĆ DEJANA

Uvodne napomene dali su Zeković Sava, sekretar Sekretarijata za uređenje prostora, zaštitu životne sredine i
komunalno stambene poslove i Popović Pero, predsjednik Odbora za planiranje i uređenje prostora i komunalno stambenu
djelatnost.

Pitanja nije bilo.

U pretresu nije učestvovao niko od odbornika.

Skupština je usvojila Predlog Odluke o prenosu prava svojine na građevinskom zemljištu na Radulović
Dejana (glasala 23 odbornika, 23 odbornika su bila "za").

TRINESTA TAČKA - PREDLOG ODLUKE O PRENOSU PRAVA SVOJINE NA GRAĐEVINSKOM ZEMLJIŠTU NA
KOVAČEVIĆ DRAGIŠU

Uvodne napomene dali su Zeković Sava, sekretar Sekretarijata za uređenje prostora, zaštitu životne sredine i
komunalno stambene poslove i Popović Pero, predsjednik Odbora za planiranje i uređenje prostora i komunalno stambenu
djelatnost.

Pitanja nije bilo.

U pretresu nije učestvovao niko od odbornika.

Skupština je usvojila Predlog Odluke o prenosu prava svojine na građevinskom zemljištu na Kovačević
Dragišu (glasala 23 odbornika, 23 odbornika su bila "za").

ČETRNESTA TAČKA - PREDLOG ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ODLUKU O IZMJENAMA I DOPUNAMA
STATUTA TURISTIČKE ORGANIZACIJE OPŠTINE ŽABLJAK

Uvodne napomene dao je Pajović Tomo, član Odbora za Statut i propise.

Pitanja nije bilo.

U pretresu nije učestvovao niko od odbornika.

Skupština je usvojila Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku o izmjenama i dopunama Statuta
Turističke organizacije opštine Žabljak (glasala 23 odbornika, 18 odbornika je bilo "za" i 5 odbornika je bilo
"uzdržano").

PETNESTA TAČKA - PREDLOG ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN
TURISTIČKE ORGANIZACIJE OPŠTINE ŽABLJAK ZA 2016.GODINU

Uvodne napomene dao je Zarubica Milorad, predsjednik Odbora za finansije, privredu i razvoj.

Pitanja nije bilo.

U pretresu nije učestvovao niko od odbornika.

Skupština je usvojila Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan Turističke
organizacije opštine Žabljak za 2016.godinu (glasala 22 odbornika, 17 odbornika je bilo "za" i 5 odbornika je bilo
"uzdržano").

ŠESNESTA TAČKA - PREDLOG ODLUKE O DONOŠENJU PLANA ZAŠTITE I SPAŠAVANJA OD POŽARA ZA
TERITORIJU OPŠTINE ŽABLJAK



Uvodne napomene dali su Popović Drago, komandir Službe zaštite i Popović Pero, predsjednik Odbora za
planiranje i uređenje prostora i komunalno stambenu djelatnost.

Pitanja nije bilo.

U pretresu je učestvovao odbornik: Ćetković Milanko.

Skupština je usvojila Predlog Odluke o donošenju plana zaštite i spašavanja od požara za teritoriju opštine
Žabljak (glasala 22 odbornika, 22 odbornika su bila "za").

SEDAMNESTA TAČKA - IZVJEŠTAJ O OSTVARIVANJU STRATEŠKOG PLANA RAZVOJA OPŠTINE ŽABLJAK ZA
PERIOD 2012-2016.GODINE

Uvodne napomene dali su Ostojić Milika, koordinator Opštinske konsultativne grupe i Zarubica Milorad,
predsjednik Odbora za finansije, privredu i razvoj.

Pitanja nije bilo.

U pretresu su učestvovali odbornici: Tomčić Mirčeta i Ćetković Milanko, kao i Ostojić Milika, koordinator Opštinske
konsultativne grupe i Vukićević Veselin, predsjednik opštine.

Skupština je usvojila Izvještaj o ostvarivanju strateškog plana razvoja opštine Žabljak za period 2012-
2016.godine (glasalo 25 odbornika, 17 odbornika je bilo "za" , 7 odbornika je bilo "protiv" i 1 odbornik je bio
"uzdržan").

OSAMNESTA TAČKA - INFORMACIJA O STANJU JAVNOG REDA I MIRA NA PODRUČJU OPŠTINE ŽABLJAK

Uvodne napomene dao je Slavuj Dragan, načelnik Odeljenja bezbjednosti Žabljak.

Pitanja je postavio odbornik: Tomčić Vidoje.

Odgovor na postavljena pitanja dao je Slavuj Dragan, načelnik Odeljenja bezbjednosti Žabljak.

U pretresu su učestvovali odbornici: Zarubica Milorad, Ćetković Milanko i Tomčić Vidoje, kao i Slavuj Dragan,
načelnik Odeljenja bezbjednosti Žabljak i Vukićević Veselin, predsjednik opštine.

Skupština se upoznala sa Informacijom o stanju javnog reda i mira na području opštine Žabljak, i o istoj se
ne izjašnjava.

DEVETNESTA TAČKA - INFORMACIJA O STANJU DISTRIBUTIVNE MREŽE NA TERITORIJI OPŠTINE ŽABLJAK

Uvodne napomene dao je Golubović Igor, rukovodilac FC Distribucija Region 7.

Pitanja su postavili odbornici: Popović Pero, Tomčić Vidoje, Vuković Aleksandra, Ćurić Miloš, Vojinović Boško,
Tomčić Mirčeta i Grbović Veselin.

Odgovor na postavljena pitanja dao je Golubović Igor, rukovodilac FC Distribucija Region 7.

U pretresu su učestvovali odbornici: Zarubica Milorad i Ćetković Milanko, kao i Golubović Igor, rukovodilac FC
Distribucija Region 7 i Vukićević Veselin, predsjednik opštine.

Skupština se upoznala sa Informacijom o stanju distributivne mreže na teritoriji opštine Žabljak, i o istoj se
ne izjašnjava.

Predsjednik Skupštine dao pauzu od 10 minuta oko dogovora za nastavak rada Skupštine.

DVADESETA TAČKA - INFORMACIJA O DAVANJU KONCESIJA I SNADBIJEVANJU SEOSKOG DOMAĆINSTVA
OGREVNIM DRVETOM ZA 2015.GODINU

Uvodne napomene dao je Danilović Đorđije, predstavnik Uprave za šume-Područna jedinica Žabljak.
.



Pitanja je postavio odbornik: Šljivančanin Ognjen.

Odgovor na postavljeno pitanje dao je Danilović Đorđije, predstavnik Uprave za šume-Područna jedinica Žabljak.

U pretresu nije učestvovao niko od odbornika.

Skupština se upoznala sa Informacijom o davanju koncesija i snadbijevanju seoskog domaćinstva
ogrevnim drvetom za 2015.godinu, i o istoj se ne izjašnjava.

DVADESETPRVA TAČKA - INFORMACIJA O PRIPREMI ZIMSKE TURISTIČKE SEZONE ZA 2015/2016.GODINU

Pitanja nije bilo.

U pretresu nije učestvovao niko od odbornika.

Skupština se upoznala sa Informacijom o pripremi zimske turističke sezone za 2015/2016.godinu, i o istoj
se ne izjašnjava.

DVADESETDRUGA TAČKA - RAZMATRANJE INICIJATIVE NASELJA POŠĆENSKI KRAJ ZA IZMJENU GRANICA NP
"DURMITOR"

Uvodne napomene dao je Tomčić Vidoje, predsjednik Skupštine.

Pitanja nije bilo.

U pretresu su učestvovali odbornici: Pajović Tomo, Ćetković Milanko i Tomčić Mirčeta.

Skupština je usvojila Preporuku, i to: I. Da Ministarstvo održivog razvoja i turizma razmotri zahtjev
mještana naselja Pošćenski kraj, te ukoliko postoje zakonske mogućnosti, Planom područja posebne namjene za
durmitorsko područje utvrdi granice Nacionalnog parka "Durmitor" linijom razgraničenja privatnih imanja i
državne imovine; II. Skupština daje preporuku da se ista mogućnost sagleda i za naselja Pitomine i Bosača (glasala
24 odbornika, 24 odbornika su bila "za").

DVADESETTREĆA TAČKA - PREDLOG ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PLAN O RJEŠAVANJU
STAMBENIH POTREBA

Uvodne napomene dali su Ostojić Milika,glavni administrator i Baranin Petar, predsjednik Odbora za Statut i
propise.

Pitanja nije bilo.

U pretresu je učestvovao odbornik: Ćetković Milanko.

Skupština je usvojila Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Plan o rješavanju stambenih potreba
(glasala 24 odbornika, 24 odbornika su bila "za").

DVADESETČETVRTA TAČKA - PREDLOG ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O LOKALNIM
KOMUNALNIM TAKSAMA

Uvodne napomene dali su Bojović Jelena, sekretar Sekretarijata za finansije i ekonomski razvoj i Zarubica Milorad,
predsjednik Odbora za finansije, privredu i razvoj.

Pitanja nije bilo.

U pretresu je učestvovao odbornik: Tomčić Mirčeta.

Skupština je usvojila Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o lokalnim komunalnim taksama
(glasala 24 odbornika, 19 odbornika je bilo "za" i 5 odbornika je bilo "uzdržano").

DVADESETPETA TAČKA - PREDLOG ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O BORAVIŠNPOJ TAKSI
OPŠTINE ŽABLJAK



Uvodne napomene dali su Bojović Jelena, sekretar Sekretarijata za finansije i ekonomski razvoj i Zarubica Milorad,
predsjednik Odbora za finansije, privredu i razvoj.

Pitanja nije bilo.

U pretresu nije učestvovao niko od odbornika.

Skupština je usvojila Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o boravišnoj taksi opštine Žabljak
(glasala 24 odbornika, 19 odbornika je bilo "za" i 5 odbornika je bilo "uzdržano").

DVADESETŠESTA TAČKA - RAZREŠENJA I IMENOVANJA

26/1 – U okviru ove tačke dnevnog reda Skupština je razmotrila Predlog Rešenja o razrešenju predsjednika
i jednog člana Savjeta Javne ustanove Centar za kulturu Žabljak

Uvodne napomene dao je Pajović Tomo, Predsjednik Odbora za izbor i imenovanja.

Pitanje je postavila odbornica: Vuković Aleksandra.

Odgovor na postavljeno pitanje dao je Tomčić Vidoje, predsjednik Skupštine.

U pretresu su učestvovali odbornici: Tomčić Mirčeta i Tomčić Vidoje.

Skupština je usvojila Predlog Rešenja o razrešenju Žugić Milutina od dužnosti predsjednika i Bojat Anta od
dužnosti člana Savjeta Javne ustanove Centar za kulturu Žabljak (glasala 23 odbornika, 15 odbornika je bilo "za", 1
odbornik je bio "protiv" i 7 odbornika je bilo "uzdržano").

26/2 – U okviru ove tačke dnevnog reda Skupština je razmotrila Predlog Rešenja o imenovanju
predsjednika i jednog člana Savjeta Javne ustanove Centar za kulturu Žabljak

Uvodne napomene dao je Pajović Tomo, Predsjednik Odbora za izbor i imenovanja.

Pitanja su postavili odbornici: Vuković Aleksandra i Ćetković Milanko.

Odgovor na postavljena pitanja dali su Pajović Tomo, predsjednik Odbora za izbor i imenovanja i Tomčić Vidoje,
predsjednik Skupštine.

U pretresu su učestvovali odbornici: Vuković Aleksandra, Zarubica Milorad i Ćetković Milanko.

Skupština je usvojila Predlog Rešenja o imenovanju Žugić Milutina za predsjednika i Damjanović
Božidarke za člana Savjeta Javne ustanove Centar za kulturu Žabljak (glasala 24 odbornika, 17 odbornika je bilo
"za", 2 odbornika su bia "protiv" i 5 odbornika je bilo "uzdržano").

* * * * * * * * * *

Pošto je završen rad po utvrđenom dnevnom redu, Predsjednik Skupštine je zaključio jedanestu sjednicu
Skupštine opštine Žabljak, dana 24.decembra 2015.godine u 16 sati i 15 minuta.

Sjednica Skupštine je tonski snimljena.

Broj: 030/16-01-21
Žabljak, 03.02.2016.godine

SKUPŠTINA OPŠTINE ŽABLJAK

SEKRETAR SKUPŠTINE, PREDSJEDNIK SKUPŠTINE,
Leković Mile Tomčić Vidoje




